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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: 

„Koliki je tačan odnos odobrenih a nepovučenih sredstava za projekte u Bosni i 

Hercegovini, koji su to projekti i u kojoj su fazi realizacije, koliki je iznos sredstava za 

koje se na današnji dan traži odobrenje i koliki je iznos do sada plaćenih penala po 

osovu odobrenih a nepovučenih sredstava?“   

2. Pitanje postavljeno Agenciji za unapređenje stranih investicija u Bosni i Hercegovini 

„Koliki je stvarni iznos stranih ulaganja u Bosni i Hercegovini u periodu 2006. – 

2011.godina, kakva je njihova struktura i ko su najveći ulagači, odnosno koji su to 

sektori koji su najatraktivniji za strana ulaganja, te šta Agencija čini na povećanju 

stranih ulaganja i koje su joj najveće prepreke u radu?“ 
 


